
Summer 2024 
Posting period: February 1 - 15, 2024 
Deadline to Apply: February 15, 2024 
Salary: $9625/ course (including vacation pay). 

The Department of Anthropology is inviting applications to teach a course in summer 2024. Please complete the online 
application form and upload required documents. Applications will be ranked according to the collective agreement 
between McGill University and the MCLIU. Preference will be given to the qualified applicant with the most priority points. 
McGill University is committed to equity in employment and diversity. All qualified applicants are encouraged to apply; 
however, Canadians and permanent residents will be given priority. For any questions, please contact 
jobsearch.anthropology@mcgill.ca  

ANTH 227 – Medical Anthropology 

Beliefs and practices concerning sickness and healing are examined in a variety of Western and non-Western settings. 
Special attention is given to cultural constructions of the body and to theories of disease causation and healing efficacy. 
Topics include international health, medical pluralism, transcultural psychiatry, and demography. 
 
May 1 – June 3, 2024: Monday, Tuesday, Wednesday & Thursday (11:05 – 13:25) 
 

Teaching Qualification Requirements: 

Education: MA required; Priority to holders of Ph.Ds with specialization in relevant areas, or near completion of degree. 

Experience: Priority will be given to candidates with relevant field research background and experience in teaching medical 
anthropology. 

 

HOW TO APPLY: 

Internal Applicants: 

 Internal applicants are McGill employees who currently hold an active contract at McGill University. · Refer to 
the How to Apply for a Job (for Internal Candidates) job aid for complete step-by-step instructions on how to 
apply as an internal candidate: 

 Internal applicants are to apply within Workday by typing Find Jobs in the search field. 

External Applicants: 

 External applicants are applicants who do not currently hold an active contract at McGill University. This also 
applies to applicants who held contracts in the past, and do not currently hold an active contract. 

 Refer to the How to Apply for a Job (for External Candidates) job aid for complete step-by-step instructions on 
how to apply as an external candidate: 
https://www.mcgill.ca/hr/files/hr/workday_guide_for_candidates_extenal_en.pdf   

• External applicants are to navigate to the McGill External Career Site and create a Workday Candidate Home 
Account. 

• Please create your Workday Candidate Home Account with your personal email address. Do not create your 
account with a McGill email if you have one. 

• Applicants must use their legal names when creating their Workday Candidate Home account 

mailto:jobsearch.anthropology@mcgill.ca
https://www.mcgill.ca/hr/files/hr/workday_guide_for_candidates_extenal_en.pdf


  



Été 2024 – Poste de chargé de cours 
Période d’affichage : 1er – 15 février, 2024 
Date limite de candidature : 15 février, 2024 
Salaire : $9625 par cours (incluant la prime de congés) 

Le Département d’Anthropologie invite des candidatures pour enseigner un cours durant la session d’été 2024. Merci de 
compléter le formulaire de candidature en ligne et de télécharger les documents nécessaires afférents. Les candidatures 
seront classées selon l’accord collectif entre l’Université McGill et la MCLIU. Une préférence sera accordée au candidat ou 
à la candidate qualifié-e ayant le plus de points de priorité. L’Université McGill est attachée à l’équité à l’accès à l’emploi 
et à la diversité. Tou-te-s les candidat-e-s qualifié-e-s sont encouragé-e-s à postuler; une priorité sera toutefois accordée 
aux Canadien-ne-s et aux résident-e-s permanent-e-s. Pour toute question, adressez-vous à 
jobsearch.anthropology@mcgill.ca 

 
ANTH 227 – Anthropologie médicale 
 
Les croyances et pratiques concernant la maladie et la guérison sont examinées dans une variété de contextes 
occidentaux et non occidentaux. Une attention particulière est accordée aux constructions culturelles du corps et aux 
théories de la cause des maladies et de l'efficacité de la guérison. Les sujets comprennent la santé internationale, le 
pluralisme médical, la psychiatrie transculturelle et la démographie. 
 
1 mai – 3 juin, 2024: Lundi, Mardi, Mercredi et Jeudi (11:05 – 13:25)  
 

Qualifications académiques requises : 

Éducation : MA requise; Priorité aux titulaires de doctorat avec spécialisation dans des domaines pertinents ou sur le point 
de terminer leur diplôme. 

Expérience : La priorité sera accordée aux candidats ayant une expérience pertinente en matière de recherche sur le 
terrain et d'enseignement de l'anthropologie médicale. 

 

COMMENT POSTULER: 

Candidats internes: 

 Les candidats internes sont des employés de McGill qui détiennent actuellement un contrat actif à l'Université 
McGill. · Referrez à l'aide-mémoire Comment postuler à un emploi (pour les candidats internes) pour obtenir des 
instructions détaillées afin de postuler en tant que candidat interne: 

 Les candidats internes doivent postuler dans Workday : Rechercher des emplois dans le champ de recherche. 

Candidats externes: 

 Les candidats externes sont des candidats qui ne détiennent pas actuellement de contrat actif à l'Université 
McGill. Cela s'applique également aux candidats qui ont détenu des contrats dans le passé et qui ne détiennent 
actuellement pas de contrat actif. Reportez-vous à l'aide-mémoire Comment postuler à un emploi (pour les 
candidats externes) pour obtenir des instructions détaillées détaillées sur la manière de postuler en tant que 
candidat externe: 

 https://www.mcgill.ca/hr/files/hr/workday_guide_for_candidates_extenal_en.pdf    

• Les candidats externes doivent accéder au site de carrière externe de McGill et créer un compte d'accueil 
pour les candidats Workday. 

• Veuillez créer votre compte personnel Workday Candidate avec votre adresse courriel personnelle. 
Veuillez ne pas utiliser votre compte avec un courriel McGill si vous en avez un. 

mailto:jobsearch.anthropology@mcgill.ca
https://www.mcgill.ca/hr/files/hr/workday_guide_for_candidates_extenal_en.pdf


• Les candidats doivent utiliser leur nom légal lors de la création de leur compte Workday Candidate Home 

 


